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PFAS in Waterdunen wordt gevolgd en er zijn nog geen 
aanwijzingen voor overschrijding van de norm. 
 
Vraag: Als na metingen blijkt dat de norm duidelijk wordt 
overschreden wat gaat de provincie dan doen? 
 

“Deze vraag is overwegend politiek-bestuurlijk van aard; daarom zal de gedeputeerde de vraag 
mondeling beantwoorden in de cie-vergadering”. 
 

De rol van de provincie in het Hedwige-Prosperproject is een 
begeleidende en toezichthoudende rol. Er worden allerlei 
scenario’s besproken met elke keer dezelfde verwachte uitslag: 
het zal allemaal wel meevallen met de vervuiling. 
 
Volgens professor Jacob de Boer raakt de bovenste laag van de 
Hedwigepolder net zo vervuild als het land van Saeftinghe. 
 
Vraag: waarom heeft de Antea GROUP niet microplastics en 
broom brandvertragers meegenomen in het MER-onderzoek? 

Er zijn zeer veel stoffengroepen die een belasting vormen voor het natuurlijke milieu. Bij elk onderzoek 
wordt bekeken over welke stoffengroepen we meer willen weten. De reden van selectiviteit ligt in een 
efficiënte inzet van middelen. De keerzijde is uiteraard dat wanneer je niet alles in kaart brengt cq. je 
later soms vaststelt dat je iets had willen weten. Microplastics en broom lagen niet in binnen de directe 
focus van informatiebehoefte.  
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